



The purpose of this Addendum No. 1 below hereto is to provide an answer to a question raised and to clarify the RFP requirement.

Question:

Please share information about the particular actionable insights you want to derive from this data. Knowing this will help me tailor data enhancement more effectively to meet your needs. Since someone on your team will be using this data, I'd like to focus the analysis and directly address the information you need.

Answer:

Thank you for your inquiry.

We would like to clarify that the deliverables part of this solicitation consist of unaggregated crowdsourced wireless measurement data. This data must satisfy the general requirements specified in Annex A section 4.1, the technical requirements specified in Annex A section 4.2, and the data parameter requirements specified in Annex D of the RFP.

Actionable insights pertaining to the data, or which may be derived from such data, are varied in nature, subject to change, and not within the scope of this RFP.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT RFP REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT

Le but de cet addenda n° 1 ci-dessous est de fournir une réponse à une question soulevée et de clarifier l'exigence de la DDP.

Question:

Veuillez partager des informations sur les informations exploitables particulières que vous souhaitez tirer de ces données. Sachant cela m'aidera à adapter plus efficacement l'amélioration des données pour répondre à vos besoins. Étant donné qu'un membre de votre équipe utilisera ces données, j'aimerais concentrer l'analyse et traiter directement les informations dont vous avez besoin.

Réponse :

Merci pour votre demande.

Nous tenons à préciser que les livrables de cette demande de soumissions consistent en des données sans fil participatives sans agrégation. Ces données doivent satisfaire aux exigences générales spécifiées dans la section 4.1 de l'annexe A, aux exigences techniques spécifiées dans la section 4.2 de l'annexe A et aux exigences en matière de paramètres de données spécifiées dans l'annexe D de la DP.

Les informations exploitables relatives aux données, ou qui peuvent être dérivées de ces données, sont de nature variée, sujettes aux changements, et n'entrent pas dans le cadre de cette demande de propositions.



Innovation, Science and
Economic Development Canada

Innovation, Sciences et
Développement économique Canada

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE LA DDP EN SUJET RESTENT INCHANGÉS ET EN VIGUEUR